
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ VÝBORU KLUBU ATLETIK RUDNÁ ze dne 12.6.2013 

 

Přítomni: p.Donchev, Mgr.Kasal, p.Rudová, Mgr.Pavlíček, Ing.Pražáková,p.Příhonská, 

p.Uchytilová 

Omluveni: p.Simon, p.Ruda 

Jednání zahájil p.Donchev v 18:30 

1.Informace o účetnictví za rok 2012 a 1.pololetí 2013 

-p.Donchev představil novou účetní ATLETIKU RUDNÁ p.Kristinu Příhonskou 

-výbor souhlasí s uzavřením mandatorní smlouvy s p.Příhonskou 

-Kontakt na p. Příhonskou: 776 337 756,  prihonskak@seznam.cz 

-domluvena roční odměna za vedení účetnictví ve výši 6 000,-/rok, nyní, za první pololetí 

bude vyplacena částka 3 000Kč 

-oznámeno, že účetnictví pro rok 2012 bylo uzavřeno a nebylo třeba podávat daňové 

přiznání 

-klub obdržel dotaci od města Rudná na rok 2013 ve výši 45 000Kč 

-byl založen účet klubu, na kterém bylo k 31.12. 2012,   20 321Kč 

-p.Příhonská žádá o vylepšení evidence plateb (kroužek atlet./klub) 

- je třeba doplnit darovací smlouvu ke sponzorskému daru manželů Kaloušových 

-Mgr.Kasal navrhl řešení ohledně plateb atletického kroužku, dohledat lze v účetnictví školy 

dle variabilního symbolu, k přesunu peněz z účtu školy na účet klubu je třeba souhlas rodičů 

žáků. 

 

2.Zhodnocení  dnešních atletických závodů ( Atletická Středa 12.6.2013) 

-všeobecná spokojenost s průběhem 

-poděkování manželům Rudovým za organizaci 

 



 

 

-p.Donchev vyjádřil názor, že by závod měl zahrnout i mladší žactvo 

 

3.Diskuse 

- je třeba rozhodnout, zda-li nezrušit atletický kroužek a veškeré žáky nesjednotit do klubu, 

bylo by výrazně jednodušší účetnictví 

-p.Rudová navrhuje vytvořit rozpočet, aby bylo zřejmé, zda klub zvládne zachovat stejné 

finanční podmínky pro trenéry, jako doposud, dále navrhuje sehnat třetího trenéra, 

vzhledem k počtu dětí- umístit dotaz na web. 

-p.Donchev by preferoval zůstat nadále pod záštitou školy- zachovat atletický kroužek 

-všichni členové výboru situaci promyslí, rozhodnou hlasováním na další schůzi, jejíž termín 

byl stanoven na 3.9.2013 v 18.hod, v jazykové učebně ZŠ Rudná 

 

Jednání bylo ukončeno ve 20:30hod 

Zapsala: Jana Uchytilová 

 

 

 

 

 

 

 


